
Inleiding (niet voor publicatie in het archief): 

Voor u ligt het verslag van de Kick-Off 2017 van PerspectieF die gehouden werd op 16 september 
2017. Deze ligt u voor ter instemming op de Financiele ALV gehouden op 28 november 2017 te 
Amersfoort. 
 
Ik verzoek u de tekstuele typ, spel- en stijlfouten te mailen naar secretaris@perspectief.nu zodat de 
ALV zich tijdens haar vergadering kan focussen op de inhoud. Dit kan tot een week na deze ALV. 
 
Met vriendelijke groeten namens het bestuur, 
 
Annemarie de Bruin 
Algemeen secretaris van PerspectieF, ChristenUnie-Jongeren.  



Notulen ALV Kick-Off 

Datum: 16 september 2017 
Locatie: De Puddingfabriek, Groningen 
Aanwezig: Annika van de Belt, Jan Peter Blok, Annemarie de Bruin (secretaris, notulen), Roelle de Bruin, Tamara 

Bos, Martijn Donker, Elsbeth van den Hazel (bestuurslid lokaal), Anne Aart Hildering, Anna Knigge, Karine Leeftink, 

Christel Monrooij (penningmeester) Klariska ten Napel, Margreet Oele, Micha Ouwens, Leonie Schenkel 

(bestuurslid politiek), Gijsbert Steenbeek, Aline Tuls (bestuurslid organisatie), Anne Verwoert, Geert Visser, Joy ter 

Welle, Jarin van der Zande (voorzitter) 

1. Opening 

De vergadering wordt geopend door Jarin van der Zande. 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 

3. Instemmen notulen ALV Focusdag 

De notulen worden ingestemd. 

4. Jaarplannen 

Jarin: Elk jaar worden er plannen gemaakt voor het nieuwe jaar. Elk van de bestuursleden zal kort het 

jaarplan toelichten. Er zijn geen moties binnen gekomen, al kan dit officieel nog steeds. Leonie, ik geef 

jou als eerste het woord. 

Leonie Schenkel: Hallo allemaal, ik ben dit jaar bestuurslid Politiek. Een van mijn taken zijn de 

projectgroepen, gebaseerd op de speerpunten die gekozen zijn op de Focusdag namelijk prestatiedruk, 

techniek & onderwijs en duurzaamheid. Binnen de projectgroepen zullen we hiermee van start gaan. – 

Leonie licht kort de verschillende speerpunten inhoudelijk toe - . Een andere afdeling die onder mijn 

portefeuille valt is de denktank die nadenkt over de visie van PerspectieF en om de ChristenUnie scherp 

te houden, als luis in de pels. Waar we komend jaar mee aan de slag gaan is visie op Europa, wat een 

reactie op het regeerakkoord en een Israël congres in zal houden. Daarnaast hebben we nog een 

internationaal secretariaat waarvan Gijsbert en Klariska hier nu ook aanwezig zijn. Dit team zal dit jaar 

nog verder uitbreiden met elk een eigen expertise. Er zal nog gekeken worden naar wat voor 

evenementen hieraan gelinkt georganiseerd worden. Ook de trainingen gaan weer van start, een mooie 

kans om jezelf te ontwikkelen op verschillende terreinen zoals de Politieke training die in oktober van 

start gaat met punten zoals debatteren, schrijven lobbyen met behulp van sprekers en coaches. Andere 

mogelijkheid is de Leiderschapstraining waarbij je kan leren van verschillende leiders en hoe jij zelf leider 

kan zijn, wat in maart van start gaat. Andere training is Fellows in combinatie met het Wetenschappelijk 

Instituut. Gedachtegoed waarop ChristenUnie op is gebaseerd. Dat is het voor nu. Zijn er nog vragen of 

opmerkingen? Nee. Dan is nu Aline. 

Aline Tuls: Ik ben Aline, bestuurslid organisatie. Ik organiseer de activiteiten, waarbij ik dit jaar wil zoeken 

naar een combinatie tussen inhoud en gezelligheid. Na de vele nieuwe leden die we hebben gekregen 

willen we vooral kijken hoe zij nu een plek krijgen. Daarbij hebben we een jaarplanning gemaakt die al 

gecommuniceerd is zodat leden dit al vantevoren weten. Dit is nieuw. Ook de politieke training en de 

leiderschapstraining zijn dit jaar na elkaar georganiseerd zodat het mogelijk is beide trainingen in een 

jaar te volgen. Daarnaast willen we maatschappelijke acties organiseren, zoals rondom waardig ouder 

worden, om christen zijn te laten zien en iets te bereiken in de samenleving. Daarnaast ook meer gebruik 

van social media bij het ledenwerven en ook op evenementen een inhoudelijk deel organiseren. 



Daarnaast kunnen we ook inhoudelijke activiteiten koppelen aan promotiewerk zoals bijvoorbeeld 

tijdens Opwekking. Dit zijn de grote lijnen. Zijn daar vragen of opmerkingen over? Nee. 

Elsbeth van den Hazel: Ik heb de portefeuille lokaal en daarin staan de gemeenteraadsverkiezingen 

centraal. Mijn jaarplan is daarom heen geschetst. Gemeenteraadsverkiezingen, kernteam opgezet om 

de grote lijnen uit te zetten. Drie soorten groepen die betrokken zijn; afdelingen, jongerenambassadeurs 

en smaakmakers – Elsbeth licht elke groep kort toe - . Daarnaast is het jongeren verkiezingsprogramma 

beschikbaar gesteld voor leden. Na 21 maart stopt het jaar niet, maar ook daarna hebben we nog 

overige activiteiten. Deze activiteiten zijn voornamelijk gericht op netwerk en verbinding. Zijn er vragen? 

Micha Ouwens: Is er mogelijkheid om in de gemeente Zeewolde iets te beginnen? 

Elsbeth: Lijkt me goed om daar vandaag even samen over door te praten. 

Jarin: Er zijn weinig vragen en moties. 

Christel Monrooij: Ik wil ook graag nog wat vertellen. Financiën, voor mij vooral belangrijk in hoeverre 

dient het doel van PerspectieF en  is het het geld waard. Daarnaast wil ik dit jaar meer gaan kijken naar 

acquisitie en het aanbieden van mogelijkheden tot advertenties om zo extra geld binnen te slepen. En 

daar wil ik dit jaar graag mee aan de slag. En de eerste stappen zijn daarmee al gezet.  

Annemarie: Dit jaar ga ik verder als secretaris wat betekent dat ik veel met praktische zaken bezig ben 

binnen het bestuur en de ALV’s maar ook verantwoordelijk voor de ledenadministratie en het 

verwelkomen van nieuwe leden bijvoorbeeld. Daarnaast ben ik dit jaar vicevoorzitter en daarmee het 

tweede aanspreekpunt binnen de organisatie. Binnen die functie wil ik mij vooral richten op de 

organisatie en kijken naar de grote lijnen daarbinnen en hoe dit beter ontwikkeld of verbeterd kan 

worden. 

Jarin: Daarmee kunnen we wat mij betreft de jaarplannen per acclamatie instemmen. Er is daar bezwaar 

tegen? Nee. 

De jaarplannen worden per acclamatie ingestemd. 

5. Moties/Amendementen 

Geen moties en amendementen. 

6. Afscheid & installatie selectiecommissie 

Jarin: Dit jaar zijn er drie nieuwe leden die lid worden van de selectiecommissie. Hanneke Palm was ook 

lid, maar is inmiddels bestuurslid geworden bij de ChristenUnie. Om onze onafhankelijkheid te bewaren 

leek het daarom goed om ook voor haar een vervanger binnen de selectiecommissie te zoeken. Het 

voorstel en de nieuwe leden, Jetske Gerkema, Theo Sikkema en Henriette Rikkoert, zijn geïntroduceerd 

in een voorstel wat jullie in de ALV stukken hebben kunnen zijn. Zijn hier vragen over? Nee.  

Leden selectiecommissie worden per acclamatie ingesteld.  

De ALV wordt afgesloten.  


